
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ 4ης ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ Δ.Σ. ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ 
Αθήνα,   11/4/2025 

 

Συμμετείχαν : οι κ.κ. Δ. Δαούσης , Α. Φανουριάκης, η κα Π. Κωνσταντοπούλου. 
O κ. Δ. Ζησόπουλος, και η κα Ε. Τριανταφυλλίδου μέσω zoom. 
 

1. Επικύρωση πρακτικών 3ης συνεδρίασης 

2. Ενημέρωση για την τρέχουσα οικονομική κατάσταση. Αποφασίστηκε να σταλεί επιστολή 

υπενθύμισης στα Μέλη για τις οφειλές συνδρομών τους, πριν τις Εαρινές Ημέρες. 

3. Εκπαιδευτικές Δραστηριότητες ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ 2025:  

Α. Εαρινές Ημέρες Ρευματολογίας – Αρχαία Ολυμπία, 23-25 Μαΐου 2025: Οριστικοποιήθηκε η 

Επιστημονική και η Οργανωτική Επιτροπή και συζητήθηκε το επιστημονικό πρόγραμμα. 

Β. Μετεκπαιδευτικά Μαθήματα Ρευματολογίας 26η Σειρά – Θεσσαλονίκη, 27-30 Νοεμβρίου 2025, 

Makedonia Palace . Έγινε η ανάθεση στο γραφείο Afea Congress. Αποφασίστηκε εντός του Ιουνίου να 

έχουν γίνει όλες οι ενέργειες για το επιστημονικό πρόγραμμα. 

4. Ενημέρωση από τον Πρόεδρο ότι εστάλη  επιστολή προς το γραφείο Υπουργού Υγείας κ. Α. Γεωργιάδη,  

αναφορικά με το θέμα  της συνταγογράφησης ανασφάλιστων από ελευθεροεπαγγελματίες ιατρούς 

Ρευματολόγους, ένα θέμα που εκκρεμεί από τον Ιούνιο του 2024, όταν ο Δημ. Καρόκης το είχε θέσει 

τότε, μεταξύ άλλων, σε συνάντηση που είχε με τον Υπουργό. 

5. Σχετικά με την ανάθεση σε διαφημιστικό γραφείο για την Καμπάνια της ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ μετά από 

συναντήσεις με εκπροσώπους 3 γραφείων που έκανε ο Πρόεδρος, αποφασίστηκε να ανατεθεί ο 

σχεδιασμός της στρατηγικής και η υλοποίηση προγράμματος επικοινωνίας  στην SALDO Marketing 

Agency, οι οποίοι έδωσαν καλύτερη προσφορά, σχετικά με τους όρους που τους τέθηκαν. Η ανάθεση 

αφορά μόνο στο 2025. Για το 2026, αποφασίστηκε  να πραγματοποιηθεί εκ νέου διαδικασία 

αξιολόγησης από το Δ.Σ. 

6. Ενημέρωση σχετικά με την επιστολή για τη διακοπή κυκλοφορίας του σκευάσματος Saphnelo 

(Anifrolumab 300mg) – AstraZeneca, του οποίου η κυκλοφορία θα γίνεται μόνο μέσω ΙΦΕΤ.  Επίσης ο 

Πρόεδρος ενημέρωσε ότι υπέγραψε επιστολή της Sobi που αφορά στο σκεύασμα kineret , η οποία 

έχει σταλεί σε Επιστημονικές Εταιρείες ειδικοτήτων που το συνταγογραφούν, ζητώντας να 

υποστηρίξουν το αίτημα τους για καλύτερη τιμολόγηση.  

7. Εγκρίθηκε το αίτημα παροχής αιγίδας για το 7ο Πανελλήνιο Συνέδριο της Ομοσπονδίας ΡευΜΑζήν 

8. Εγκρίθηκε η οριστικοποίηση θεσμικού πλαισίου λειτουργίας Αρχείων Ασθενών ΕΡΕ, αποφασίστηκε 

με την   πρόσκληση ενδιαφέροντος για τα Ερευνητικά Πρωτόκολλα 2025-26 να επισημανθεί ότι θα 

προτιμηθούν τα πρωτόκολλα των Ερευνητών , που θα έχουν ξεκινήσει ένα Αρχείο (Registry). 

9. Αναφορικά με το θέμα του Συλλόγου Επαγγελματιών Υγείας – HPR (50 ατόμων) ο Πρόεδρος 

παρουσίασε τα συμπεράσματα της συνάντησης του με 4 άτομα εξ’ αυτών . Παρουσίασαν δε  ένα πολύ 

οργανωμένο σχέδιο δράσεων, με πιθανή ανταποδοτικότητα στην ΕΡΕ. Δεν αποφασίστηκε κάτι σε 



αυτή τη συνεδρίαση, εφ’ όσον ο Σύλλογος Επαγγελματιών Υγείας ήδη κάνει προσπάθειες για να 

καλύψει τα έξοδα ίδρυσης του Συλλόγου. 

10.  Σχετικά με αίτημα του Ρευματολόγου κ. Θ. Τεμεκονίδη για κάλυψη της συμμετοχής του στον 31ο 

Διάπλου της Ομάδας Αιγαίου αποφασίστηκε να σταλεί mail, το οποίο θα αναφέρει ότι για φέτος θα 

γίνει  κάλυψη συμμετοχής στον μισό διάπλου και για τους δυο (2) συναδέλφους που απηύθυναν 

σχετικό αίτημα, την κα Ε. Καταξάκη και τον κ.  Θ. Τεμεκονίδη  (με κόστος 280 

ευρώ/έκαστος).  Αποφασίστηκε, επίσης, ότι λόγω έλλειψης πόρων η Εταιρεία από το 2026 δεν θα 

απευθύνει πρόσκληση στα Μέλη της για συμμετοχή στην δράση της Ομάδας Αιγαίου. 

11.  Για το αίτημα του Καθηγητή κ. Δ. Μπούμπα περί σύστασης Ομάδας Εργασίας για συγγραφή οδηγιών 

σχετικά με προβλήματα κύησης/υπογονιμότητας σε ρευματικές παθήσεις. Ο κ. Φανουριάκης θα 

επικοινωνήσει με τον κ. Μπούμπα και κατόπιν θα ορισθεί από το Δ.Σ. μια Ομάδα Εργασία, με τη 

συμμετοχή και Μελών του Δ.Σ. 

12. Μετά από μια πρώτη συζήτηση που είχε ο Πρόεδρος με τον Καθηγητή κ. Δ. Βασιλόπουλο (υπεύθυνο 

των Διαπανεπιστημιακών Μαθημάτων Ρευματολογίας -Δ.Μ.Ρ.), ώστε να οργανώνονται οι Κύκλοι των  

Δ.Μ.Ρ. υπό την επιμέλεια, αιγίδα της ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ.  Το Δ.Σ. ομόφωνα συμφώνησε και προτάθηκε να 

υπάρχει  η συμμετοχή του εκάστοτε Προέδρου  της ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ σε μια διαρκή Διοικούσα Επιτροπή. Το 

τελικό πλαίσιο οργάνωσης θα ενταχθεί σε επόμενη αναθεώρηση του Καταστατικού. 

13.  Σχετικά με την ενοικίαση του χώρου της  αίθουσας Γεν. Συνέλευσης των γραφείων της ΕΡΕ, 

αποφασίστηκε κατ’ αρχάς να ζητηθεί μια προσφορά από μηχανικό για τον διαχωρισμό από το 

υπόλοιπο διαμέρισμα και εάν δεν είναι μεγάλο το κόστος θα προχωρήσει το θέμα, ώστε να γίνει ένα 

ανεξάρτητο διαμέρισμα που θα ενοικιάζεται, ώστε να αυξηθούν τα έσοδα της Εταιρείας. 

14. Αποφασίστηκε να αποσταλεί newsletter - πρόσκληση ενδιαφέροντος για τη συμμετοχή Τακτικών 

μελών της ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ στο ACR: 24-29 Οκτωβρίου 2025 στο Σικάγο, Illinois , ΗΠΑ  

 
Επόμενη συνεδρίαση 24/5/2025 ώρα 14.30 

  
 


